

Second Grade

June Newsletter



Dear Parents,

As the 2017-2018 school year comes to a close, we would like to thank you for your support this year. It has been an amazing year! Students have taken field trips to see plays, visit museums, farmer's market, Poetry Foundation, Lincoln Park Zoo, and Garfield Park Conservatory. We also had fun dressing up for school spirit weeks. Some of the students' favorites were pajama day, favorite character day, and twin day. We are extremely proud of their science projects and their participation in Career Day. Together we raised money to support the Leukemia & Lymphoma Society. Let's not forget the talents of our Haines students in Winter Arts Festival, Chinese New Year assembly, Haines Idol, and Spring Arts festival!

As your child moves from 2nd to 3rd grade, there are some very important things that you can do this summer to help them succeed. Take the time to listen to your child read and make sure that they are reading each night for at least 20 minutes. Practice their math facts and multiplication table, so that they will be ready for 3rd-grade math. Encourage your child to write often. If you go on vacation this summer, then encourage your child to take a journal with them and write a little bit about their trip each day. This is a great way for a child to get their thoughts organized onto paper. Help your child develop a sense of working and solving problems independently. All of these things will help your child lead to big successes the next school year.

It has been our pleasure getting to know not only your child, but you as well. Having parental support and open lines of communication is an essential part of any successful school year. Thank you for all you have done to make our year so fulfilling and memorable.

The Chicago Public Library will have its Summer Reading program. It's a great way to keep your child reading. Thanks again for a wonderful year. Have a wonderful and relaxing summer!

Sincerely,

Mrs. Grandberry, Ms. Ma, Ms. Woods

亲爱的父母，

2017-2018学年即将结束，今年我们要感谢您的支持。这是一个了不起的一年！学生们参加实地考察，参观戏剧，参观博物馆，农贸市场，诗歌基金会，林肯公园动物园和加菲尔德公园音乐学院。我们也很开心打扮学校精神周。一些学生的最爱是睡衣日，最喜欢的角色日和双人日。我们对学生的科学项目和他们参加职业日非常自豪。我们一起募集资金支持白血病和淋巴瘤协会。让我们不要忘记我们海恩斯冬季艺术节，中国新年大会，海恩斯偶像和春季艺术节的学生的才能。

当你的孩子从二年级到三年级时，你可以在今年夏天做一些非常重要的事情来帮助他们取得成功。花点时间听你的孩子阅读，并确保他们每晚读至少20分钟。练习他们的数学事实和乘法表，以便他们准备好进入三年级数学。鼓励你的孩子经常写作。如果你今年夏天去度假，然后鼓励你的孩子与他们一起写日记，并且每天写一些他们的旅行。这是让孩子将自己的想法组织到纸上的好方法。帮助你的孩子独立开发工作和解决问题的感觉。所有这些都将帮助您的孩子在下一学年取得巨大成功。

我们很高兴不仅了解你的孩子，而且还了解你。拥有家长的支持和开放的沟通渠道是任何成功学年的重要组成部分。感谢你所做的一切，使我们的一年如此充实和难忘。

芝加哥公共图书馆将有暑期阅读计划。这是让孩子阅读的好方法。再次感谢一个美好的一年。有一个美好而轻松的夏天！

此致

Mrs. Grandberry, Ms. Ma, Ms. Woods

Announcements 通知:

Report Card Distribution 6/19/2018

EOY NWEA Testing Window 5/7-6/15

EOY DIBELS & MClass Math Testing 5/7-6/15

1st - 3rd Grade Spelling Bee 5/31/2018

Walk-a-thon 6/1/2018

Award Assembly 6/8/2018

Field Day 6/15/2018 ***Please let us know if you can assist - we need two Second Grade parent volunteers from each class to help with Field Day!

Last Day of School 6/19/2018

今年，我们正在寻找尽可能多的志愿者，我们可以保证一个安全和有趣的集训日。请发送电子邮件任课老师，如果你有兴趣帮助我们集训日。